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SENIORENRAAD 
 

Zitting van 9 mei 2022 
Aanwezig: 
 
Audrey Bogaerts schepen 
Tilly Heymbeeck secretaris administratie 
Herman Van Bever lid persoonlijk 
Simonne Binst ondervoorzitster persoonlijk 
Jozef Crabs lid OKRA HEVER 
Monique Vertongen lid OKRA Hever 
Stany Op De Beeck voorzitter persoonlijk 
Francine De Becker lid persoonlijk 
Johan Neefs lid bijzonder comité sociale zaken OCMW 
Suzanne De Meulemeester lid VLAS 
Josée Naets lid S-Plus Boortmeerbeek 
Willy Van Den Brande lid Neos / TCB 
 
Verontschuldigd: 
 
Ann Meeuwes + animatieteam Ravesteyn WZC Ravesteyn 
Marcel Boogaerts lid Landellijke Gilde Schiplaken 
Gerard De Vries lid persoonlijk 
Rita Van den Balck lid OKRA Boortmeerbeek 
 
 
1 .            VERSLAG VORIGE VERGADERING 
 
Willy merkt op dat er veel vragen staan in het verslag van 14 maart 2022. 
Hij had zelf vragen over het dagschema van de uitstap naar Ieper. Wat moeten de mensen tussen 17 
uur en 20 uur doen, als ze willen blijven voor The Last post? (Vb. wandelen, winkelen, iets gaan drinken, 
enz. een beetje vrije tijd). En wie gaat er dan blijven als begeleider? Tilly & Stany. 
Het verslag van 14 maart 2022 wordt goedgekeurd. 

 
2. COMMUNICATIE GEMEENTELIJKE ACTIVITEITEN 
 
De mensen zonder computer, en dus sociale media, zijn nog niet op de hoogte van de seniorenreis en 
seniorenuitstap. De omzendbrief zal pas in de week van 19 mei verschijnen, en daar staan alle 
activiteiten vermeld, maar inderdaad veel te laat. We hebben een distributieschema van de post, en 
dit is heel strikt. Er worden nu wel inschrijvingsformulieren uitgedeeld en die zullen ook aan het 
onthaal liggen. 
Er is ook wat discussie over het publiceren van activiteiten op sociale media zonder dat de nieuwsbrief 
is verschenen. 
Kunnen er misschien geen flash berichten in een aparte nieuwsbrief verschijnen? 
 
3. UITEENZETTING MOGELIJKHEDEN BIB DOOR MEDEWERKERS + OVERZICHT GEPLANDE 
VORMINGEN E.D. HABOBIB 
 
Kan er iemand van de bib gevraagd worden om meer uitleg te komen geven over de mogelijkheden 
kwestie van uitleningen, vormingen, enz.? 
Er wordt voorgesteld om dit te combineren met een bezoek aan de bib zelf. 
Audrey gaat hiervoor contact opnemen met de bib. 
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4. INTENTIES VERENIGINGEN EN SENIORENWERKING I.V.M. OPVANG EN BEGELEIDING 
OEKRAINE VLUCHTELINGEN 
 
Hier wordt vooral het taalprobleem door de verenigingen aangehaald, Russisch/Oekraïens zijn 
moeilijke talen. De jongeren kunnen wel Engels, maar is er veel aanbod voor de jongeren (20-30 jaar) 
in de verenigingen? 
Deze taak wordt vooral beschouwd als voor de overheid/sociale dienst. Misschien moeten we dit 
vragen aan de schepen van sociale zaken. 
Er zal aan het CBS worden voorgesteld om de Oekraïners te laten deelnemen aan het seniorenfeest. 

 
5. TREFDAG OUDERENRAAD 18 MAART 2022 
 
- Op vrijdag 18 maart 2022 ging de trefdag in Leuven door. Audrey, Francine, Tilly & Herman zijn daar 
naartoe geweest. Er was onder meer uitleg van Christel Geerts over inspraak in ouderen, mee in een 
veranderde wereld.  De PowerPoint van deze trefdag wordt digitaal doorgestuurd en per brief. 
Ideeën: 

- Er wordt voorgesteld om eenmaal per maand een buurtrestaurant te organiseren in het rusthuis. 
Natuurlijk moeten er hiervoor ook vrijwilligers voor gevonden worden. 

- Dansnamiddag organiseren. 
- We zijn niet ingeschreven als gemeente als zorgzame buurt in Vlaanderen, in totaal zijn er 180 

aanvragen, misschien toch een goed idee om dit als gemeente te doen? 
- Naar aanleiding van deze ideeën wordt er voorgesteld om met een werkgroep te starten om de punten 

voor de seniorenraad voor te bereiden. Francine, Tilly, Herman & Stany zullen hierin plaatsnemen. Dit 
gaat door op 25 juli om 09.30 uur in het gemeentehuis. 
 
6. INFOMOMENT BEWEEGBANK 
 
Dit zal doorgaan op maandag 20 juni 2022 om 13.30 uur aan het rusthuis. 
De leden van de seniorenraad worden hiervoor uitgenodigd. 
Audrey heeft de beweegcoach gecontacteerd om hierbij aanwezig te zijn en mee ambassadeur te 
worden, maar hij had hiervoor niet de nodige tijd. 
 
7. VARIA 

 
FOYER DE LORK 
Stany geeft meer uitleg over de meest recente vergadering van het rusthuis. 
Er was op die vergadering gevraagd of het toch niet mogelijk was om een verhard paadje naar het oude 
rusthuis aan te leggen, zodat de mensen die niet zo mobiel zijn, daar ook naartoe konden. Maar het 
antwoord was dat ze niet weten wie eigenaar daarvan is, van die grond. Zelfde probleem met de 
parking, van wie is die eigendom. 
Er is ook gezegd dat de huidige voorziene tunnel tussen het huidige rusthuis en het nieuw te bouwen, 
niet kan gebruikt worden, volgens aannemer. 
In het nieuwe gebouw zal er dagopvang aangeboden worden, indien er vraag voor is; 
De huidige bewoners van de oude huisjes mogen verhuizen naar de nieuwe serviceflats als die af zijn. 
Stany gaat informeren naar een datum om samen met de seniorenraad daar te kunnen 
eten/vergaderen/rondleiding. 
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VERKEER 
Willy vraagt wie er verantwoordelijk is voor de signalisatie van de werken in Schiplaken, want blijkbaar 
klopt dit niet. 
Alle bewoners van Boortmeerbeek mogen wel door Schiplaken tijdens de werken 
De fiets straten zijn niet overal even duidelijk, ook moeten er nog parkeervakken bij gespoten worden 
op sommige plaatsen. 
 
SENIORENREIS 
Begeleiders: Willy/Suzanne/Francine/Stany 
Stany & Tilly blijven met de laatste bus. 
Maandag 13 juni om 10.00 uur komen we samen met de begeleiders. 
 
VARIA 
-Herman stelt voor om een spreker te laten komen i.v.m. levenseinde enz. Misschien toch wat te 
delicaat om dit te bespreken in grote menigte? 
-Er wordt herhaald dat de omzendbrief met de info betreffende seniorenfeest en seniorenuitstap nog 
niet verschenen is, en dus eigenlijk te laat. Maar de mensen kunnen wel al via facebook en op het 
gemeentehuis inschrijven. Er zal gevraagd worden om dit op de lichtkrant te plaatsen. 
-Naar aanleiding van de vraag over verenigingen en de info op de website kunnen we melden dat alle 
verenigingen zullen worden aangeschreven, om hun info door te geven, en dan zal de gemeente dit 
zelf aanpassen. 
-De verslagen van de diverse raden staan niet op de website. Soms kan dit wel lang duren omdat de 
verslagen pas goedgekeurd worden in de volgende raad. Dan worden ze pas op het college geplaatst, 
gemeenteraad, en dan op de website. 
-Simonne meldt dat ze regelmatig post te laat krijgt of verkeerde post. 
-Willy vraagt of men het cultuurhuis momenteel nog kan huren voor activiteiten, en indien niet kan 
men dan het zaaltje in Schiplaken huren? 
-Er wordt gevraagd naar de stand van zaken betreffende de statuten van de seniorenraad. 
Deze zijn op het college van burgemeester en schepenen besproken en er moeten nog wat zaken 
aangepast worden. Maar momenteel is dit geen prioriteit. 
-De volgende vergadering van de seniorenraad zal doorgaan op maandag 12 september 2022 om 09.30 
uur in de raadzaal van het gemeentehuis. 
 
 
 
Stany Op de Beeck 
Voorzitter seniorenraad 

  

  

 


